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 01.7.01סיכום ישיבת הנהלת איגוד אדריכלים מיום 

צבי מוססקו, אריה סייס, חב' פר -מנכ"ל הארגון, ליאור שנבל -ליאור בר און, יו"ר האיגוד -אורית אורנת נכחו:

 שילה

 ביטלמן, אייל איצקין, גיא חן, שלמה גנדלר, צבי לישר, יהונתן פריאבי טולדנו, אדוארדו : נעדרו

 

 תהליך בחינת תעריף אדריכלות מול חברת נתיבי ישראל -עדכון

עד למועד קביעת הישיבה הנוכחית ובמשך מס' חודשים, פעל צוות מטעם האיגוד במענה לפניית  :און-ליאור בר

הן של  –משימה חשובה זו, הושקעו שעות עבודה רבות בות. בחינת תעריף האדריכללטובת חברת נתיבי ישראל 

לקראת סייס והן של חברי האיגוד, אשר נתבקשו להעביר התייחסויות ונתוני פרויקטים רלוונטיים.  צוותי פר

את התמורות שחלו  נוכחיםסייס על מנת שיציג בפני ה, הצעתי לאורית לזמן את ליאור שנבל מפרהישיבה הנוכחית

כמו תעריף נתיבי ישראל במהלך השנים האחרונות וזאת לאור פעילותו הרחבה של הארגון. אדריכלות של פרק הב

לאור תהליך בחינת התעריפים נתיבי ישראל התבקש על ידי להציג את מסמך ההתייחסות שהועבר לכן הוא 

 המשותף בנושא.

. ולא היו תוספות על מורכבותהגשרים מערך  0.0%עבדה בתעריף של  חב' נתיבי ישראל, 8002עד שנת ליאור שנבל: 

 .במשך שנים רבות ניסו אדריכלים לשנות זאת

מטעם הארגון ברוך יוסקוביץ, נציג בישיבות נכחו  ., ביוזמת הארגון החלו דיונים בנושא התעריף8002בסוף שנת 

 שתעריף זה אינו מספיק ויש לשפרו. הצליח להוכיחסייס פרהארגון בעזרת  .סייסארגון נוסף ונציג של חב' פר

 .מ"ר עם תוספות רבות₪ /  50תעריף הבסיס שאושר בסופו של דבר עמד על 

 80%( וות"ל )5.0%(, תוספת סטטוטוריקה רגילה )80%בנוסף על מחיר הבסיס, משולמת תוספת לגשר פלדה )

 למפורט(. 50%למוקדם 

 בתכנון גשרים, לפני ואחרי השינוי.טבלה הממחישה את ההבדל בשכר האדריכל רצ"ב 

החל תהליך נוסף של בחינת תעריפים, אורית ומיכה הם נציגי הארגון לעניין זה. נאספו חומרים  8055במהלך שנת 

 .חב' נתיבי ישראלרבים, מאדריכלים שעובדים עם 

 לעדכונים נוספים בתעריף: ,לנתיבי ישראלפנה הארגון במכתב  8055במהלך חודש מאי  

 הגדלת השכר לתכנון ראשוני 

  לשכר הבסיס 80%תוספת של 

 תוספת למחיר המינימום 

  לנתיבי ישראלתוספות נוספות וקביעת מקדמי מורכבות נוספים כמפורט במכתב הפניה 
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 אי הגעה לישיבות הנהלת איגוד

 האם ההיענות לישיבות באופן קבוע כה דלה?צבי מוססקו: 

מצוקת חניה, האטרקטיביות של הישיבות אינה גבוהה, בעייתי עם  ם במקוםמשרדי הארגון ממוקמיאורית אורנת: 

 במסגרת האיגוד אנו עושים מעט מאוד.

 נושא ההגבלים העסקיים מוציא את הרוח מהמפרשים, הכוח שלנו הוא באחדות שלנו.

 .וןרוב הקולגות שלנו החברים בארגון, אינם יודעים שקיים איגוד אדריכלים ומה תפקידו בתוך הארג

 צריך לעשות פעולה כדי להגדיל את ההנהלה.צבי מוססקו: 

 ובעמותת האדר'. במקומות אחרים שאני חבר בהם, האדר' מאוד פעילים, למשל בעמותת מרחב: אריה שילה

 חברים . 50חברים, לישיבות מגיעים בד"כ  80עמותת האדריכלים פעילה מאוד וההנהלה שלהם מונה 

 מופנים לטובת משרדים גדולים.רוב המאמצים של הארגון 

 משרדים צעירים שהגיעו אליי דרך הארגון. 8אני רשום כחונך בארגון, במסגרת זו חנכתי   אריה שילה:

 הרגשתי היא שנושא חניכת משרדים צעירים, הולך וגווע בארגון, אליי לא פנו כבר שנתיים.

 ר' מומחים בכל נושא והתגובות הם נהדרות.בעמותת האדריכלים יש לשכת ייעוץ הנותנת מענה לחברים ע"י אד

לפרסם פנייה שהאיגוד מעוניין לגייס  כןצריך להוציא ניוזלטר ובו הסברים על העשייה בארגון ו צבי מוססקו:

 חברים נוספים, אורית צריכה להטיל משימות על אנשים והם יבצעו.

 

 

 רשמה: אביבית לביא                                                                                                                                                

 

 

 

 

 


